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Vážení spoluobčané, 

opětovně Vám přinášíme několik informací o dění v obci. Novinky se snažíme zveřejňovat na našich 
internetových stránkách, ale ne všichni mají k internetu přístup. Touto písemnou formou Vám budeme 
sdělovat ty nejdůležitější informace. To, jestli se nám to podaří, můžete zhodnotit pouze Vy občané. 
Jak jsme již dříve napsali, zpravodaj bude vycházet nepravidelně a i jeho velikost se bude lišit. Vše se 
snažíme dělat „ na koleně“ a tak se omlouváme za případné nedostatky. 

 

       Alena Matějková   

       Starostka obce Lahošť 

 

JARO UŽ JE TU 

V mateřské škole přivítali jaro. Svoji výzdobou a uvítacím tancem uprosili jaro, až jsme se konečně 
dočkali. Sice ne v první jarní den. Důležité je, že už se sluníčko na nás začíná smát a předpovědí 
počasí slibují, že se i ohřejeme. 

 

 

PŘISTAVENÍ  KONTEJNER Ů 

A s příchodem jara nás čeká úklid na našich dvorech a zahrádkách. Proto tento víkend budou poprvé 
v letošním roce v obci přistaveny kontejnery na odpad. Jako každý rok touto dobou Vás prosíme, 
odkládejte větve, ořezané keře  a chvojí mimo kontejnery. Ty budou zlikvidovány samostatně. 
Kontejnery budou přistaveny od pátku  4.dubna do pondělí 6.dubna 2009. Opět upozorňujeme, že do 
přistavených kontejnerů nepatří lednice, televize, pneumatiky, lepenka, ale ani papír. Bohužel často 
bývá zvykem, že právě tento odpad se zde nachází. Jedná se o odpad nebezpečný a ten Vám 
zajišťujeme 2x ročně. Na tříděný odpad máme v obci 5 stanovišť, kde je modrý kontejner – papír a 
karton, žlutý kontejner – PET lahve a nápojový karton a zelený na sklo. 



LIKVIDACE NEBEZPE ČNÉHO ODPADU 

Obecní úřad zajistil svoz nebezpečného a velkoobjemového odpadu na sobotu 18.dubna 2009. O 
přesném časovém rozvrhu budete informování samostatným letákem. V minulosti se stávalo, že 
někteří občané přistavují nebezpečný odpad již od čtvrtka někdy dokonce od středy večer. Žádáme 
Vás, aby jste odpad přistavovali v daném termínu. Vznikají tím zbytečné problémy. Různí nenechavci 
se v odloženém odpadu přehrabují, dochází k vylití barev, ale i olejů apod. Následně se musí 
odstraňovat vzniklé škody. Vylitá žlutá barva na chodník už ale odstranit nejde. Děkujeme za 
pochopení. 

 

PLATBA 1.SPLÁTKY ZA ODPAD A POPLATEK ZA PSA ROK 200 9 

Poplatek zastupitelstvo obce na letošní rok opět stanovilo ve výši 400,- Kč na osobu a rok. Někteří 
občané tento poplatek mylně nazývají poplatek za popelnici. Poplatek se správně nazývá poplatek za 
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů.  Výše poplatku se stanovuje obecně závaznou vyhláškou podle skutečných nákladů 
předchozího roku. Úhradou poplatku si platíme nejen popelnici, ale i přistavování kontejnerů a 
zajištění svozových akcí na nebezpečný odpad. 

Platba první splátky poplatku za likvidaci odpadu se bude vybírat ve středu 15.dubna 2009 od 8,00-
11,00 a 11,30 – 17,00 hod ve výši 200,- Kč na osobu.  

Zároveň bude vybírán poplatek za psa na rok 2009. Za jednoho psa se platí 90,- Kč, za každého 
dalšího 135,- Kč. 

 REVITALIZACE POTOKA BOU ŘLIVEC – NÁVES  

V minulém čísle jsme Vás informovali o projednávané o této připravované akci. Dle příslibu na 
zastupitelstvu obce, proběhla 10.března 2009 veřejná schůze za účasti projektanta – Envisystém Praha 
a správce toku Povodí Ohře. Přes naše očekávání se schůze zúčastnilo minimum občanů – celkem 4. 
Informace o schůzi byla hlášena v místním rozhlase, byla uvedena na úřední desce a internetových 
stránkách obce.  Projektanti se snažili svými argumenty vysvětlit, proč právě varianta ochrany na 20 –
ti letou vodu. 

Následně v pondělí 16.března se konalo veřejné zasedání zastupitelstva obce, na kterém   byla 
schválena definitivně tato varianta, neboť celé zastupitelstvo je přesvědčeno o správnosti navrženého 
řešení.  

Nyní bude Povodí Ohře zajišťovat podklady pro vydání územního rozhodnutí. 

ODKANALIZOVÁNÍ OBCE  

Jedno z dalších ožehavých témat v naší obci. Zastupitelstvo obce si plně uvědomuje, že 
odkanalizování našich domů není finančně jednoduchá záležitost. Proto na svém jednání 16.března 
2009 byl odsouhlasen finanční příspěvek ve výši 4.500,- Kč na zpracovanou a schválenou projektovou 
dokumentaci. O proplácení této částky budete včas informováni. 

A ještě několik doplňujících informací ke kanalizaci. 

Nová kanalizační stoka je navržena jako stoka splašková. To znamená, že do nové kanalizace smí být 
napojeny pouze splaškové odpadní vody, ale nesmí zde být napojeny vody dešťové. 

 

 



Uvedu proto příklady. 

Je dům, na dvoře má septik s přepadem do kanalizace, které hned vede do potoka. Do nové kanalizace, 
kterou si majitel domu vybuduje napojí splašky – odpad z domácnosti, WC, koupelny. Do původní – 
staré kanalizace majitel zajistí odvedení dešťové vody tj. voda z okapů, kanál ze dvora. V tomto 
případě bude mít majitel dvě kanalizační přípojky – jednu dešťovou a jednu splaškovou. Původní 
septik si bude moci zasypat, nebo si septik vyčistí opraví a bude ho používat jako zásobník vody na 
zalévání. Za splaškovou přípojku bude platit stočné. 

A pak je dům, který má též septik s přepadem do kanalizace a nyní platí stočné. Do kanalizace má 
napojeny dešťové svody ze střechy a kanál ze dvora. V tomto případě mu Severočeské vodovody a 
kanalizace v komunikaci přepojí starou přípojku do nové stoky. To ale za předpokladu, že si na svém 
pozemku zajistí, že do přepojené přípojky nebudou zaústěny vody dešťové. Ty musí mít svedeny do 
staré kanalizace. I v tomto případě bude mít majitel dvě přípojky – jednu splaškovou a jednu 
dešťovou. 

A pak je dům, který má do staré kanalizace zaústěnou pouze splaškovou vodu a platí stočné. V tomto 
případě mu opět zajistí Severočeské vodovody a kanalizace přepojení do nové stoky. A pro majitele je 
celá záležitost vyřízena. 

 

Domy, které jsou dnes napojeny na kanalizaci a platí stočné mají ve většině případech do kanalizace 
zaústěnou i vodu dešťovou (mimo zděných okálů, které mají dešťovou vodu svedenou do svých 
zahrad) 

 

OBJEKT BÝVALÉHO KULTURNÍHO DOMU  

Všem je asi patrně známa historie našeho bývalého kulturního domu. Objekt byl v minulosti 
provozován Osvětovou besedou, jak byly dříve nazývány složky zabývající se kulturou. Pak byl objekt 
nějakou dobu uzavřen. Na podruhé se povedl pronájem, kulturní dům byl opraven a konaly se zde 
zábavy, plesy. Pak zájem o kulturu opadl a v objektu byl prodáván levný nábytek. Po ukončení 
smlouvy obec zajistila alespoň pronájem jako sklad cukrovinek. A tak je objekt využíván jako sklad 
dodnes, bez jakýkoliv problémů.  

Na minulých jednáních se zastupitelstvo zaobíralo možností objekt prodat. Zastupitelstvo schválilo 
záměr prodat objekt a záměr byl vyvěšen na úřední desce. O odkoupení projevil zájem stávající 
nájemce a zastupitelstvo schválilo prodej bývalého kulturního domu za 1 mil.Kč. 

Už při pohledu z venku je patrné, že objekt potřebuje celkovou opravu a v silách obce není tento 
objekt opravit. 

 

ARCHEOOLOGICKÝ PR ŮZKUM V OBCI  

Již v minulém zpravodaji jsme Vás informovali, že v obci bude probíhat archeologický průzkum 
v místech, kde bude nová komunikace pro 6 RD. O akci se psalo i v deníku směr a i krátký spot zde 
natáčela televize. Průzkum bude dokončen začátkem dubna. Práci ztěžovalo počasí, kdy došlo 
k zatápění vodou zkoumaných objektů. 

“Ukázalo se, že je zde poměrně husté osídlení a především se tu nacházejí zbytky domů. Nalezeny 
byly kůlové jamky, kterých je zde poměrně hodně. Zachytili jsme tak část nějakého seskupení obydlí, 
včetně dalších objektů – sídelních jam, které sloužily dříve jako pro nás dnes popelnice. Fakticky tak 
zkoumáme zbytky domů, ale také jakési pravěké popelnice, ve kterých lze nalézt keramický odpad,“ 



uvedl Jaroslav Hudec z Regionálního muzea v Teplicích. Nalezené věci se dají datovat do mladší doby 
bronzové. Především se v prohlíženém území nachází keramika, tedy typický nález při každém 
archeologickém průzkumu 

ZÁPIS DO MATE ŘSKÉ ŠKOLY 

V polovině března proběhl zápis do naší mateřské školy. Zápis se provádí vždy na celý školní rok, aby 
byla naplněna kapacita školy. Na podzim bude do nového školního roku přijato celkem 11 nových 
dětí. Tím bude naplněna kapacita mateřské školy – 25 dětí. 

INTERNETOVÉ STRÁNKY OBCE  

V minulém zpravodaji jsme Vás informovali o soutěži Zlatý erb, o nejlepší internetové stránky. 
V letošním ročníku se v krajském kole stránky naší obce opět umístily na pátém místě z celkové počtu 
17 přihlášených. V kategorii obcí patří stupně vítězů těmto obcím : Tisá, Libochovany, Markvartice. 
Cenu veřejnosti obdržela obec Mikulov. Všem kteří nám do soutěže zaslali hlas děkujeme. 

FK TJ LAHOŠ Ť 

V sobotu 4.dubna 2009 zahajují naši fotbalisté jarní část soutěže III.třídy dospělých a to utkáním  
Novosedlice – FK Lahošť. Výkop v 16,30 hod. Pro připomenutí přinášíme tabulku podzimního kola. 

1. Sokol Suché 11 9 0 2 28: 9 27 ( 9) 
 

2. Kladruby 11 8 1 2 53: 14 25 ( 10) 
 

3. Oldřichov B 11 8 1 2 36: 16 25 ( 7) 
 

4. Sokol Srbice B 11 7 0 4 31: 17 21 ( 6) 
 

5. FK Lahošť 11 6 2 3 20: 16 20 ( 2) 
 

6. Novosedlice 11 5 1 5 21: 21 16 ( 1) 
 

7. Hrob 11 4 1 6 24: 31 13 ( -2) 
 

8. Hrobčice 11 3 3 5 9: 21 12 ( -6) 
 

9. Rtyně 11 3 1 7 12: 22 10 ( -8) 
 

10. Trnovany B 11 2 2 7 11: 32 8 ( -7) 
 

11. Zabrušany 11 2 1 8 10: 32 7 ( -8) 
 

12. Baník Ohníč B 11 2 1 8 9: 33 7 (-11) 

 

 

 A protože se pomalu blíží velikonoce, dovolte abych Vám jménem celého 
zastupitelstva popřála krásné prožití svátku jara a bohatou pomlázku. 

 

        Alena Matějková 

          

 

Vaše případné dotazy, názory, připomínky a podněty nám laskavě tlumočte telefonicky na čísle 
417 836 131 nebo e-mailové adrese: lahost@centrum.cz 



 

 

 

                                                                                                                                                                             

 


